
»Hvaležni smo vam
za športne

T V

Košarkarice Iskre Delta Ježice na sprejerti^
pri predsedniku izvršnega sveta obč.
skupščine Alešu Čerinu

• : /

»Razmišljamo o naslovu prva-
ka, toda tega od vas nihče ne
zahteva. Mi smo vam hvaležni za
Sportne uzitke in za vse, kar ste
že dosegle,- je med drugim dejai
predsednik izvršnega sveta
Skupščine občine Bežigrad Aleš
Čerin na svečanem sprejemu, ki
ga je priredil bežigrajskim košar-
karicam dve koli pred koncem
prvega dela tekmovanja v prvi
zvezni ligi in nastopom v končni-
ci prvenstva.
' »Zbrali smo se, da se vam na
skromen način najlepše zahvali-
mo za dosežene uspehe in izre-
čemo priznanje, posebej, še ker
letos rešujete čast Ijubljanske in
slovenske košarke v domač«m
prvenstvu, Castno pa ste zasto-
pale Jugoslavijo tudi v evrop-
skem pokalu »Liliane Ronchet-
ti«. Pa tudi zato, da se tovariško
in sproščeno pogovorimo, da sli-
šimo vaše želje, težave in prosla-
vimo vaše velike uspehe,- je Se
dejal Aleš Čerin.

Predsednik izvršnega sveta v
svoji zdravici ni pozabil pohvaliti
tudi delovno organizacijo Iskra
Detta, ki je ob svojih gospodar-
skih težavah imela veliko razu-
mevanja za podpiranje vrhun-
skega športa in je Ježici kot
sponzor veliko moralno in mate-
rialno pomagala do uspehov.

Aleš Čerin je posebej poudaril,
da tudi največji optimisti niso
pričakovali, da se bodo košarka-
rice Ježice uvrstile med štiri naj-
boljše ekipe v Evropi in osvojile

prvo mesto v domačom prven-
stvu pred play offom.

Predsednik kluba Iskra Delta
Ježica Lovro Močnik se je v ime-
nu kosarkaric zahvalil Alešu Če-
rinu in drugim za lople besede in
podporo tar posebej poudarii, da
to sreianje ni zadnje. Rekel jo,
da bo še en sprejem. ko bomo
slavili še večji uspeh - naslov
državnih prvakinjl

Lovro Močnik je tudi dejal, da
ekipo spet pričakuje Evropa. To-
krat bo že drugače glede na iz-
kušnje. ki so si jih letos pridoblle
kosarkarice Iskra Delte Ježlce.

»Ob zagrebški Ciboni smo le-
tos najuspešnejSa jugoslovanska
koSarkarska ekipa v mednarod-
nem tekmovanju«, je zaključil
Lovro Močnik. Trener ekipe An-
drej Urlep pa je govoril o moia-
nostih koSarkaric v letosnjem le-
tu in v prihodnosti ter poudaril,
da je ekipa mlada in zmožna še
večjih uspehov.

Kapetan košarkaric Polona
Dornik se je zahvalila za prlsrčnl
sprejem in obljubila, da ko&arka-
rice ne bodo razoiarale.

Sprejem, katerem je prisostvo-
val tudi vodja obč. kadrovak«
službe Marko Orobež, sa )e po-
tem nadaljeval v prisrčnem po-
govoru s podpredsednico IS So-
njo Šinkovo Živo se je zanimala
za težave kluba, ki rabi večjo
dvorano, boljše pogoje dela, vefi
moralne in materialne pomoči
občine, mesta in republike
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